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Sent: Thur 11/19/2020 7:32:16 AM

Subject: RE: Nota advies RGW - afstemming vanochtend?

Received: Thur 11/19/2020 7:32:17 AM

DR nota advies RGW.docx

De nota in concept wil ik natuurlijk ook graag delen en voeg ik hierbij toe. Ik wilde alleen leeswerk voorkomen en

focussen op de hoofdlijn specifiek cok voor BV.

Tot nu toe geven de andere directeuren aan dat ze graag doorwerken met de MDT’s omdat ze samen effectiever

zijn dan als losse adviseurs, maar dat ze wel zullen temperen op wat ze gaan vragen om hun eigen mensen te

ontlasten en ook omdat ze merken dat de MDT's nog niet alles zelfstandig kunnen omdat ze bijvoorbeeld ook

periodes heel druk zijn met O&P-werk of begrotingen.

We spreken elkaar om half 12.

Groet,

trom: IEE JENcSent: donderdag 19 november 2020 08:26

Subject: RE: Nota advies RGW - afstemming vanochtend?

=. |

Dank voor de toelichting. De nota zelf zit niet bij je mail.

Ik heb het doorgezet naar [ERE mdat ik de conquenties van je voorstel niet goed kan overzien.

Wat betekent geen traject bij BV? Wat betekent het voor de MDT’s? is dat een besluit van de directeuren of een

voorstel van jou? Zij de betrokkenen hiervan op de hoogte?

Tot straks,
Met vriendelijke groet,

512e 5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

From: JIEENevm n>
Sent: donderdag 19 november 2020 08:01

To:EECEXE0 rivn.ni>; JEo vin.n>
Subject: Nota advies RGW - afstemming vanochtend?

*AvK: staat in de agenda*
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Ik ben in de eindfase met de nota over RGW die om 12 uur naar de DR gaat.

Uitkomst is dat ik adviseer om de komende 6 maanden een zeer beperkt aantal onderwerpen met RGW te

ondersteunen met een compact team en bij de andere door de domeinen gewenste onderwerpen het DR-lid de

afweging te laten maken of deze zonder die support wel of niet verder gaan en daarbij nadrukkelijk cog te hebben

voor kwaliteitsverlies omdat de meeste MDT'’s dat nu nog niet goed zelfstandig kunnen ondersteunen. Ook blijft er

dan natuurlijk veel lopen in de huidige drukke tijden.

Ik heb tussendoor afstemming gehad met Cib, V&Z en ook [EiEFomdat in mijn advies het voorstel zit om met een

aantal onderwerpen wel door te gaan waar zij een specifieke verantwoordelijkheid dragen (en in het geval van

omdat een van de twee domeinen zijn input ook wilde meewegen). Dit gaat om Covid-19 programma met

specifieke aandacht voor vaccinatieprogramma en gedragsunit als nieuwe zaken die het best direct goed ingericht
en ingeregeld kunnen worden. En om het afmaken van “de knip” bij Cib en CVB om daarmee echt een resultaat te

boeken.

In mijn advies heb ik geen onderwerpen geselecteerd die nu bij jullie domeinen specifiek gevraagd worden. Ik heb

daarvoor twee hoofdredenen: ze hebben minder een RIVM-brede impact en ze liggen vooral op het vlak van

stuurhutten/visualisatie terwijl wij nu nog druk bezig zijn om daarvoor een echt goede tool te selecteren en

implementeren met een aantal gebruikers en de IV-organisatie. Voor jullie domeinen betekent die dus minder

voortgang op het werken met RGW, maar ook minder belasting. Specifiek bijjjEEErJlibetekent het ook dat de

MDT’s waarschijnlijk de komende tijd minder belast worden hiermee tenzij de directeuren besluiten om samen met

het MDT toch meerdere onderwerpen door te zetten zonder support van het programmateam.

Met[EREEIIlheb ik om 11.30 uur een po staan waarin we hierbij stil kunnen staan.

Met plan ik natuurlijk ook nog graag een korte telefonische afspraak om hierbij stil te staan voor ik de nota

indien. Direct om 12 uur zou nog net moeten kunnen als ik de aanlevering een beetje oprek.

Ik stuur even een appje om jullie te signaleren dat deze mail er is.

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9

3721 MA Bilthoven

www.rivm.nl


